
                                            PROTOKOŁ  NR XXXIII/09 
                     z posiedzenia XXXIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 
                                              w dniu 26 lutego 2009 r. 
 
 

Obrady rozpoczęły się o godz. 10ºº. 
W posiedzeniu udział wzięło 19 Radnych, 2 Radnych nieobecnych  –   Pan Marek Głowacki, 
Pan Andrzej Pokraśniewicz.  
Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 1. i 2. 
Otwarcia posiedzenia dokonał i obradom przewodniczył P. Wojciech Pakieła – 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej. Na wstępie przywitał wszystkich przybyłych oraz  
przedstawił  następujący porządek obrad: 

      1. Otwarcie obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian. 
3. Powołanie sekretarza obrad. 
4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Przyjęcie protokołu z ostatniej zwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 
6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za miesiąc grudzień 2008 r. i styczeń 2009 r.; 
7. Zapytania. 
8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) nadania nazw ulicom; 
2) przejęcia zadania z zakresu właściwości Powiatu Wyszkowskiego; 
3) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Wyszków dla miejscowości Ślubów; 
4) wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej 

własność Gminy Wyszków; 
5) wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej 

własność Gminy Wyszków; 
6) wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej 

własność Gminy Wyszków; 
7) wyposaŜenia w majątek gminnej jednostki organizacyjnej – Przedsiębiorstwa 

Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Wyszkowie; 
8) zmian w statucie Gminy Wyszków; 
9) ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu Gminy Wyszków; 
10) wystąpienia o zmianę urzędowej nazwy miejscowości; 
11) wystąpienia o ustalenie urzędowej nazwy miejscowości; 
12) dodatkowego wynagrodzenia rocznego dla Burmistrza Wyszkowa; 
13) zatwierdzenia rocznego planu kontroli – planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2009 rok; 
14) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Świniotop w Gminie Wyszków; 
15) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Kamieńczyk w Gminie Wyszków; 
16) przystąpienia Gminy Wyszków do projektów kluczowych realizowanych przez Samorząd 

Województwa Mazowieckiego w ramach RPO WM 2007-2013. 
17) zmian w budŜecie Gminy na 2009 r. 

 9. Zapytania i wolne wnioski. 
10.Zamknięcie obrad. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad uchwały 
zapisanej w punkcie 8.7 w sprawie wyposaŜenia w majątek gminnej jednostki organizacyjnej – 
Przedsiębiorstwa  Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Wyszkowie. W jej miejsce wnosi               
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o wprowadzenie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Wyszków do Związku Miast 
Polskich.  
W wyniku głosowania jawnego (głosów za- 18, przeciw- 0, wstrzym. się- 0), zmiany                     
w porządku obrad zostały przyjęte. 
 
Ad. 3.  
Sekretarzem obrad  w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18, przeciw – 0, wstrzym. 
się – 0) wybrano P. Jana Abramczyka.  
 
Ad. 4.  
Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18, przeciw– 0, 
wstrzym. się – 0)  zostali wybrani: 
1. P. ElŜbieta Piórkowska, 
2. P. Wojciech Rojek 
3. P. Grzegorz Wyszyński. 
 
Ad. 5. 
Protokół z ostatniej zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 30 grudnia 2008 r. w wyniku 
głosowania jawnego (głosów za – 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 1) został przez Radnych 
przyjęty. 
 
Ad. 6. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności za grudzień 2008 r.           
i styczeń 2009 r. (załącznik do protokołu).  
 
Ad. 7. 
Wiceprzewodniczący Rady – P. W. Pakieła przedstawił informację o wynikach wyborów  
Przewodniczących i członków Zarządów Osiedli utworzonych na terenie miasta Wyszków. 
Odczytał nazwiska osób, które zostały wybrane na Przewodniczących Zarządów Osiedli.  
Następnie poinformował zainteresowanych o moŜliwości odbioru informacji o dochodach 
(druki PIT) w pokoju nr 122 Urzędu Miejskiego. 
 
Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy – P. GraŜyna Polak, która została zaproszona na 
dzisiejszą sesję, starała się odpowiedzieć na pytanie „Czy moŜemy mówić o kryzysie w naszej 
gminie i powiecie?”. Według  danych z PUP bezrobocie w ciągu ostatnich dwóch lat 
generalnie spada. Jednak w ostatnich miesiącach moŜna zauwaŜyć pogorszenie sytuacji. 
Związane jest to m.in. ze zmianą przepisów dotyczących ubezpieczenia zdrowotnego 
bezrobotnych. Więcej osób bez prawa do zasiłku, chce korzystać z ubezpieczenia do 
bezpłatnych świadczeń oraz coraz więcej osób powracających z Anglii i Irlandii rejestruje się 
w urzędzie pracy.  P. Dyrektor poinformowała równieŜ, Ŝe w 2007 r. stopa bezrobocia w kraju 
wynosiła 15,1 %, w powiecie wyszkowskim 21,2%; w 2008 r. odpowiednio – 11,7% i 16 %;  
w styczniu 2009 r. 10,5% i 14,3%. Zaznaczyła, Ŝe w ostatnich miesiącach w powiecie 
wyszkowskim, nie było przypadków zwolnień grupowych. Najwięcej zwolnień 
indywidualnych odnotowano w firmie Winkowski i TI Poland. 
P. Kluczyński spytał, czy docierają do urzędu pracy informacje o planowanych w przyszłości 
zwolnieniach grupowych. Poprosił równieŜ o informacje związane z sytuacją na rynku pracy 
za kolejne 3 miesiące. 
P. Dyrektor poinformowała, Ŝe nie ma informacji o planowanych zwolnieniach grupowych. 
Urząd Pracy wystąpił z takim zapytaniem do firm Winkowski i TI Poland, ale nie otrzymał 
jeszcze na nie odpowiedzi. 
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Sołtys wsi Lucynów – P. K. Białek poprosiła o zmianę częstotliwości wywozu nieczystości 
stałych dla osób starszych, zamieszkujących na terenie Lucynowa. W tej chwili nieczystości 
zabierane są dwa razy w miesiącu, natomiast niektórzy mieszkańcy proszą o wywóz raz           
w miesiącu. Zgłosiła równieŜ brak oświetlenia na zjeździe z obwodnicy do Lucynowa oraz złe 
odśnieŜanie skrzyŜowania z ul. Szkolną. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe wszystkie sprawy związane z problemami 
na terenach sołectw, były poruszane dziś przed sesją, na spotkaniu z sołtysami. 
P. Arbaszewski chciałby wiedzieć kiedy zostanie oświetlona ul. Generała Józefa Sowińskiego 
od ronda do ul Tadeusza Kościuszki.  
Burmistrz – P. G. Nowosielski odpowiedział, Ŝe prowadzone są rozmowy z Mazowieckim 
Zarządem Dróg i być moŜe w tym roku część prac, związana z modernizacją drogi 
wojewódzkiej, zacznie być realizowana. W pierwszym etapie, MZD chce wyremontować            
ul. Pułtuską na odcinku od przejazdu kolejowego do ronda. 
P. Arbaszewski spytał Burmistrza G. Nowosielskiego, czy to prawda, Ŝe w firma CynkoMet 
zamierza zwiększyć kilkanaście razy, wcześniej przyjętą, pojemności wanny z 28 m³ do 500 
m³. Chciałby równieŜ wiedzieć, czy Burmistrz wydał juŜ decyzję środowiskową w tej sprawie. 
P. Mikołajczyk – Naczelnik WGKMiR poinformował, Ŝe procedura dotycząca wydania 
decyzji środowiskowej prowadzona jest zgodnie z prawem ochrony środowiska. Będzie 
podpisana dziś lub jutro. 
P. Arbaszewski spytał, czy  lokalizacja spopielarni zwłok nie powinna być konsultowana             
ze społeczeństwem. 
P. Mikołajczyk odpowiedział, Ŝe tu równieŜ tryb postępowania jest zgodny z przepisami 
ochrony środowiska i zainteresowane strony zostały poinformowane o przysługujących            
im  prawach. 
P. Łysik spytał z której grupy są te przedsięwzięcia. 
P. Mikołajczyk poinformował, Ŝe pierwsze wnioski były z  grupy II, natomiast nowy wniosek 
jest z  grupy I. 
P. Arbaszewski zwrócił uwagę, Ŝe zamieszczona w prasie informacja, Ŝe Rada Miejska                 
nie wyraziła zgody na zawarcie ugody z  P. Osęką jest niezgodna z prawdą. ZauwaŜył, Ŝe Rada 
jako organ, nie zajmowała stanowiska w tej sprawie. Były to tylko indywidualne opinie 
poszczególnych radnych. 
P. Łysik spytał w jaki sposób gmina kontroluje wykonanie zadań z zakresu zimowego 
utrzymania dróg. UwaŜa, Ŝe drogi są w bardzo złym stanie.  
P. Mikołajczyk poinformował, Ŝe zarówno straŜ miejska jak i wydział kontrolują wykonanie 
zadań na bieŜąco. Np.w styczniu kontrole takie miały miejsce kilka razy. Jedna z firm                    
w wyniku przeprowadzonych kontroli, za nienaleŜyte wykonanie zleconych zadań została, 
zgodnie z umową, ukarana potrąceniem 30% naleŜnego wynagrodzenia. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski uwaŜa, Ŝe zimowe utrzymanie dróg w tym roku jest lepsze niŜ 
w latach ubiegłych. JeŜeli gmina miałaby utrzymać na drogach „czarny asfalt”, koszty 
wzrosłyby kilkakrotnie. 
P. Kacperski spytał, czy nie ma moŜliwości aby jeden wykonawca odśnieŜał drogi zarówno 
gminne jak i powiatowe. 
Z-ca Burmistrza – P. A. Mróz poinformował, Ŝe właśnie w tym celu gmina przejmuje 
zadania od powiatu, ale podjęcie uchwały w ubiegłym roku w tej sprawie nastąpiło zbyt późno              
i nie było juŜ moŜliwości ogłoszenia jednego przetargu na łączne utrzymanie tych dróg. 
P. Malinowski spytał, czy decyzja środowiskowa w sprawie cynkowni jest juŜ prawomocna. 
P. Mikołajczyk odpowiedział, Ŝe nie. Nie została jeszcze podpisana. 
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Ad. 8 
1)  P. Zdzisław Mikołajczyk – naczelnik WGKMiR  przedstawił projekt uchwały w sprawie 
nadania nazw ulicom. Poinformował, Ŝe proponowane nazwy ulic to: „ Złota” w Rybienku 
Nowym, „Diamentowa” w Rybienku Starym i „Wspólna” w Skuszewie. 
P. Nasiadka poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Rozwoju Miasta i Wsi 
oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
P. Kamiński przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyŜszej uchwały. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 17, przeciw – 0, wstrzym.się – 1), przyjęli 
do realizacji uchwałę nr XXXIII/238/2009 w sprawie nadania nazw ulicom. 
 
2) Następnie P. Mikołajczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie przejęcia zadania                    
z zakresu właściwości Powiatu Wyszkowskiego. Poinformował, Ŝe przejęcie zadania                 
z zakresu właściwości powiatu polega na utrzymaniu w okresie od 15.03.09 do 29.12.09 
czystości na drogach powiatowych na terenie Gminy Wyszków.  

      P. Biernacki poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Finansów i Gospodarki. 
P. Nasiadka poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Rozwoju Miasta i Wsi 
oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
P. Kamiński poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 
P. Curuł spytał, czy kwota przeznaczona na utrzymanie dróg jest wystarczająca, czy nie 
powinna być większa. 
P. Mikołajczyk odpowiedział, Ŝe w roku bieŜącym kwota na utrzymanie dróg powiatowych 
wynosi 81.180 zł, natomiast w roku ubiegłym wynosiła 65.000 zł, z czego wydano 62.000 zł. 
JeŜeli pieniędzy na tegoroczne utrzymanie czystości zabraknie, to gmina wystąpi do powiatu          
o zwiększenie dotacji. 
P. Curuł prosi o częstsze i rzetelniejsze sprzątanie dróg powiatowych, które gmina przejęła           
w utrzymanie. 
P. Biernacki zauwaŜył, Ŝe na terenie miasta utrzymanie czystości na drogach nie leŜy tylko             
w kompetencji Burmistrza, gdyŜ znajdują się tu drogi zarówno powiatowe, wojewódzkie jak          
i krajowe. W związku z powyŜszym, aby utrzymywać jak najlepszy porządek na tych drogach, 
powinniśmy starać się przejmować je jak najszybciej  w zarząd. 
P. Łysik stwierdził, Ŝe jeŜeli utrzymanie czystości na tych drogach będzie takie jak w tej 
chwili ich odśnieŜanie, to jest przeciwny przejmowaniu tych dróg w zarząd. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyŜszej uchwały. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 16, przeciw – 1, wstrzym.się – 2), przyjęli 
do realizacji uchwałę nr XXXIII/239/2009 w sprawie przejęcia zadania z zakresu 
właściwości Powiatu Wyszkowskiego. 
 
3) P. Iwona Kozon – Kierownik w Wydziale SRG przedstwiła projekt uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Wyszków dla miejscowości Ślubów.  

      P. Biernacki przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 
Środków Zewnętrznych. 
P. Kamiński przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyŜszej uchwały. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19, przeciw – 0, wstrzym.się – 0), przyjęli 
do realizacji uchwałę nr XXXIII/240/2009 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
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miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Wyszków dla miejscowości 
Ślubów.  
 
4)  Następnie P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na 
sprzedaŜ w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy 
Wyszków. Poinformowała, Ŝe sprzedaŜ w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, dotyczy 
nieruchomości połoŜonej w Wyszkowie przy ul. Centralnej oznaczonej numerem 
ewidencyjnym 2768/11 o pow. 1265 m² o wartości 198.448 zł., ustalonej przez rzeczoznawcę 
majątkowego. Przeznaczenie w/w działki to: usługi, sport, rekreacja. 
P. Biernacki przedstawił  wniosek formalny Komisji Finansów i Gospodarki, aby działka           
o nr ewidencyjnym 2768/11 oraz działka o nr ewidencyjnym  2768/10, zostały sprzedanae 
jako jedna nieruchomość. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 
Środków Zewnętrznych. 
P. Kamiński poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 
P. Malinowski spytał, czy te działki zostały wydzielone z jednej duŜej działki, przeznaczonej 
na cele oświatowe. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe tak, ale przeznaczenie tych działek                     
w dalszym ciągu pozostaje na cele oświatowe.  
P. Pękul uwaŜa, Ŝe jeŜeli te dwie działki zostaną sprzedane jako jedna nieruchomość,             
to problem będzie miał właściciel sąsiedniej działki  o nr ew. 2768/2. 
P. Curuł jest zdania, Ŝe takie problemy zdarzają się dosyć często przy zbywaniu działek                
i gmina nie moŜe podchodzić do sprzedaŜy w ten sposób. 
Radni przystąpili do głosowania wniosku formalnego zgłoszonego przez Komisję Finansów             
i Gospodarki. 
W wyniku głosowania jawnego (głosów za – 8, przeciw – 6, wstrzym.się – 5), poprawka 
została przyjęta. 
P. Łysik spytał, jakie będą konsekwencje, jeŜeli uchwała z naniesioną poprawką zostanie 
przez Radnych przyjęta. 
Radca Prawny – P. Małgorzata Łubińska poinformowała, Ŝe zostanie stwierdzona 
niewaŜność tej uchwały przez Wojewodę, poniewaŜ działki te muszą być ponownie wycenione 
przez rzeczoznawcę majątkowego, a następnie wykaz tych działek z informacją, Ŝe zostaną 
sprzedane jako jedna nieruchomość, wywieszone do publicznej wiadomości na okres                        
6 tygodni. 
P.Pękul uwaŜa, Ŝe powinny być chronione prawa  właściciela działki o nr ew.  2768/2. 
P. Mecenas poinformowała, Ŝe w chwili obecnej, zgodnie z przepisami, radni muszą 
przegłosować uchwałę z przyjętą wcześniej poprawką. 
P. Łysik zgłosił wniosek o przerwę w obradach sesji, w celu wyjaśnienia dalszej procedury 
postępowania w sprawie powyŜszej uchwały. 
W wyniku głosowania jawnego (głosów za – 10, przeciw – 0, wstrzym.się – 6), 
Wieceprzewodniczący Rady P. W. Pakieła ogłosił przerwę. 
Po zakończonej przerwie, Komisja Uchwał i Wniosków  przedstawiła projekt powyŜszej 
uchwały z naniesioną poprawką. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 2, przeciw – 17, wstrzym.się – 0), 
odrzucili projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w trybie przetargu 
nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 
 
5)  P. Kozon  omówiła projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w trybie 
przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 
Poinformowała, Ŝe sprzedaŜ w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, dotyczy 
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nieruchomości połoŜonej w Wyszkowie przy ul. Centralnej oznaczonej numerem 
ewidencyjnym 2768/12 o pow. 1546 m² o wartości 244.268 zł., ustalonej przez rzeczoznawcę 
majątkowego. Przeznaczenie w/w działki to: usługi, sport, rekreacja. 

      P. Biernacki przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 
Środków Zewnętrznych. 
P. Kamiński poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyŜszej uchwały. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 15, przeciw – 1, wstrzym.się – 3), przyjęli 
do realizacji uchwałę nr XXXIII/241/2009 w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ                       
w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 
 
6)  Następnie P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na 
sprzedaŜ w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy 
Wyszków. Poinformowała, Ŝe sprzedaŜ w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, dotyczy 
nieruchomości połoŜonych w Wyszkowie przy ul. Zakolejowej oznaczonych  numerami 
ewidencyjnymi: 2258/2 o pow. 834 m² o wartości 115.926 zł., ustalonej przez rzeczoznawcę 
majątkowego oraz 2259 o pow. 1154 m² o wartości 168.484 zł. Poinformowała, Ŝe działki              
te połoŜone są obok siebie i gmina chce sprzedać je jako jedną nieruchomość. 

      P. Biernacki przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 
Środków Zewnętrznych. 
P. Kamiński poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyŜszej uchwały. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 14, przeciw – 1, wstrzym.się – 3), przyjęli 
do realizacji uchwałę nr XXXIII/242/2009 w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ                       
w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 
 
7) Z-ca Burmistrza - P. Adam Mróz przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia 
Gminy Wyszków do Związku Miast Polskich. Poinformował, Ŝe przynaleŜność do tego 
Związku to wymiana doświadczeń między miastami naleŜącymi do Związku, prezentowanie                        
i popularyzacja miasta, uzyskiwanie pomocy merytorycznej w rozwiązywaniu problemów 
zgłaszanych przez poszczególne miasta, moŜliwość inspirowania projektów aktów prawnych, 
dot. samorządu terytorialnego oraz wspólnych działań przeciwko niekorzystnym dla miast 
rozwiązaniom legislacyjnym. PrzynaleŜność do Związku ułatwia takŜe m.in.: poszukiwanie za 
granicą partnerów dla miast członkowskich w ramach europejskiego programu „Miasta                    
i gminy bliźniacze”, reprezentowanie interesów miast członkowskich w organizacjach 
europejskich skupiających samorządy, finansowanie i udostępnianie miastom członkowskim 
ekspertyz prawnych. Z-ca Burmistrza poinformował równieŜ, Ŝe na dzień dzisiejszy, do 
Związku miast Polskich naleŜy 309 miast, w tym 37 z województwa mazowieckiego.                     
Za przynaleŜność do Związku Miast Polskich, Gmina będzie musiała wnieść składkę, której 
wysokość uzaleŜniona jest od ilości mieszkańców (dla naszej gminy będzie to wysokość ok. 
5.500 zł w skali roku). 
P. Biernacki poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Finansów                                                
i Gospodarki. 
P. Nasiadka poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Rozwoju Miasta                  
i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
P. Malinowski spytał, czy były wystąpienia (rezygnacje) ze Związku Miast Polskich. 
Z-ca Burmistrza – P. A. Mróz poinformował, Ŝe statut związku dopuszcza taką moŜliwość, 
ale  nie słyszał , by jakieś miasto wystąpiło ze związku. 
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P. Łysik spytał, czy składka członkowska za przynaleŜność do związku, została juŜ 
uwzględniona w budŜecie. 
Z-ca Burmistrza – P. A. Mróz odpowiedział, Ŝe w dzisiejszych zmianach w budŜecie, 
składka nie jest jeszcze uwzględniona. W pierwszej kolejności radni muszą zadecydować                       
o przystąpieniu gminy do związku, potem zaś zostanie wyliczona wysokość składki                          
i wprowadzona do budŜetu. 
P. Mickiewicz zauwaŜył, Ŝe w uchwale, do reprezentowania gminy, delegowany jest Z-ca 
Burmistrza P. A. Mróz. Czy jeŜeli nastąpią jakieś zmiany, trzeba będzie zmieniać uchwałę. 
Z-ca Burmistrza – P. A. Mróz odpowiedział, Ŝe taki wymóg jest zapisany w statucie 
związku, natomiast Rada moŜe w kaŜdej chwili dokonać zmiany. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyŜszej uchwały. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 17, przeciw – 0, wstrzym.się – 1), przyjęli 
do realizacji uchwałę nr XXXIII/243/2009 w sprawie przystąpienia Gminy Wyszków             
do Związku Miast Polskich. 

 
8) Sekretarz Gminy P. Teresa Goździewska omówiła projekt uchwały w sprawie zmian                  
w statucie Gminy Wyszków. Poinformowała, Ŝe zmiany w statucie wynikają głownie ze 
zmian w ustawie z dnia 21 listopada 2008 r. o pracownikach samorządowych, która weszła           
w Ŝycie 1 stycznia 2009 r.  Zgodnie z dotychczasowymi przepisami skarbnika, sekretarza 
gminy, kierownika USC i jego zastępcę powoływała, na wniosek burmistrza, rada, natomiast 
teraz - sekretarz gminy, kierownik USC i zastępca nie są powoływani, ale zatrudniani przez 
burmistrza na podstawie umowy o pracę. Na podstawie powołania zatrudniani w urzędzie 
miejskim są tylko zastępcy burmistrza i skarbnik. Następna zmiana w statucie to zmiana 
pracodawcy burmistrza. Dotychczas pracodawcą burmistrza była rada miejska, natomiast              
w  chwili obecnej -  Urząd Miejski. W kompetencji rady pozostaje ustalenie wynagrodzenia 
burmistrza, które równieŜ dotąd uchwalała rada, ale w statucie skreślono wyrazy „na wniosek 
przewodniczącego”. O wynagrodzenie dla burmistrza moŜe wnioskować radny, komisja rady 
lub klub radnych.  

      P. Biernacki przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Nasiadka poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Rozwoju Miasta i Wsi 
oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
P. Kamiński poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 
P. Łysik poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Oświaty i Spraw 
Społecznych. 
P. Łysik zgłosił wniosek formalny, aby w § 1 uchwały dodać pkt 2 o brzmieniu: „ w § 24              
w ust. 3 po wyrazie „Rady” kropkę zastępuje się przecinkiem i dodaje się wyrazy: „zgodnie             
z § 11 ust. 1”. ” 
W wyniku głosowania jawnego (głosów za – 16, przeciw – 0, wstrzym.się – 0), poprawka 
została przez radnych przyjęta. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały z naniesioną poprawką. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18, przeciw – 0, wstrzym.się – 0), przyjęli 
do realizacji uchwałę nr XXXIII/244/2009 w sprawie zmian w statucie Gminy Wyszków. 
 
9) Następnie P. Sekretarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu 
jednolitego Statutu Gminy Wyszków. Poinformowała, w związku z wieloma zmianami  
wprowadzonymi w statucie Gminy Wyszków od roku 2001, zasadne jest ogłoszenie tekstu 
jednolitego. 

      P. Biernacki przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Łysik poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Oświaty i Spraw 
Społecznych. 
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Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyŜszej uchwały. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 16, przeciw – 0, wstrzym.się – 0), przyjęli 
do realizacji uchwałę nr XXXIII/245/2009 w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu 
Gminy Wyszków. 
 
10) P. Sekretarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie wystąpienia o zmianę urzędowej 
nazwy miejscowości. W związku z wystąpieniem mieszkańców części wsi Leszczydoół Stary 
o nazwie – Działki o oddzielenie tej części wsi od wsi Ledsczydół Stary i utworzenie nowego 
sołectwa pod nazwą Leszczydół Działki, naleŜy równieŜ wystąpić do Ministra Spraw 
Wewnętrznych i Administracji o zmianę urzędową nazwy tej miejscowości.  
Komisje nie zajmowały się powyŜszą uchwałą. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyŜszej uchwały. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 16, przeciw – 0, wstrzym.się – 0), przyjęli 
do realizacji uchwałę nr XXXIII/246/2009 w sprawie wystąpienia o zmianę urzędowej 
nazwy miejscowości. 
 
11) Następnie P. Sekretarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie wystąpienia o ustalenie 
urzędowej nazwy miejscowości. Poinformowała, Ŝe w związku z podziałem wsi Tulewo na 
dwie miejscowości – wsie o nazwach Tulewo i Tulewo Górne, w granicach utworzonych 
sołectw, zasadne jest wystąpienie do mistra Spraw Wewnętrznych i Administracji o urzędowe 
ustalenie nazwy – Tulewo Górne. 
Komisje nie zajmowały się powyŜszą uchwałą. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyŜszej uchwały. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 16, przeciw – 0, wstrzym.się – 0), przyjęli 
do realizacji uchwałę nr XXXIII/247/2009 w sprawie wystąpienia o ustalenie urzędowej 
nazwy miejscowości. 
 
12) P. Sekretarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie dodatkowego wynagrodzenia 
rocznego dla Burmistrza Wyszkowa. Poinformowała, Ŝe ustalenie wynagrodzenia burmistrza 
naleŜy do wyłącznej kompetencji rady oraz Ŝe burmistrzowi przysługuje dodatkowe 
wynagrodzenie roczne w wysokości 8,5% sumy wynagrodzenia uzyskanego w  2008 r.  
Komisje nie zajmowały się powyŜszą uchwałą. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyŜszej uchwały. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18, przeciw – 0, wstrzym.się – 0), przyjęli 
do realizacji uchwałę nr XXXIII/248/2009 w sprawie dodatkowego wynagrodzenia 
rocznego dla Burmistrza Wyszkowa. 
 
13) Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił projekt 
uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli – planu pracy Komisji 
Rewizyjnej na 2009 rok.  
P. Curuł zaproponował, aby w związku z częstymi nieobecnościami na sesjach 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, P. Andrzeja Pokraśniewicza, zastanowić się nad 
zmianą na tym stanowisku. Zasugerował, aby powrócić do dawnej tradycji, by na czele komisji 
rewizyjnej stał przedstawiciel opozycji. Zapowiedział złoŜenie wniosku o zmianę 
przewodniczącego. 
P. Malinowski zgłosił wniosek formalny, aby w pkt 6 Załącznika nr 1 do uchwały po zdaniu: 
„Zagospodarowanie Skarpy NadbuŜańskiej” dopisać „i Obwodnicy Śródmiejskiej”. 
W wyniku głosowania jawnego (głosów za – 17, przeciw – 0, wstrzym.się – 2), poprawka  
została przez radnych przyjęta. 
Komisje nie zajmowały się powyŜszą uchwałą. 
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Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyŜszej uchwały. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18, przeciw – 0, wstrzym.się – 1), przyjęli 
do realizacji uchwałę nr XXXIII/249/2009 w sprawie zatwierdzenia rocznego planu 
kontroli – planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2009 rok.  
 
14) P. Ewa Ryszawa – Kierownik Referatu ds. Pozyskiwania Środków Finansowych  
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości 
Świniotop w Gminie Wyszków . Poinformowała, Ŝe zadanie to ma być wykonane w ramach 
działania „Odnowa i rozwój wsi” objętego Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 
2007-1013. W ramach tego programu moŜna uzyskać dofinansowanie na dane zadanie                   
w maksymalnej wysokości 75% kosztów kwalifikowanych, nie więcej jednak niŜ 500.000 zł. 
W ramach tego programu znajduje się katalog zadań, które mogą być realizowane. 
Dofinansowania nie moŜna uzyskać m.in. na budowę dróg, budowę sieci wodociągowo-
kanalizacyjnej, elektryfikację wsi, natomiast moŜna uzyskać je na zadania inwestycyjne 
zmierzające w kierunku rozwoju turystyki, upowszechniania tradycji, historii, wartości 
kulturowych danej miejscowości. Warunkiem otrzymania środków, jest odzwierciedlenie 
wnioskowanego zadania w Planie Rozwoju Lokalnego, złoŜenie odpowiedniego wniosku na 
konkretne zadanie oraz przedstawienie zabezpieczenia finansowego na daną inwestycję.                  
Z takim wnioskiem moŜe wystąpić gmina, związek wyznaniowy, stowarzyszenie, organizacja 
pozarządowa. W chwili obecnej m.in. taki wniosek został złoŜony przez siostry Lorettanki, 
jako związek wyznaniowy, na zagospodarowanie terenu przed Sanktuarium w Loretto.  

      P. Biernacki przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 
Środków Zewnętrznych. 
P. Kamiński poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 
P. Łysik poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Oświaty i Spraw                                                                    
Społecznych. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyŜszej uchwały. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18, przeciw – 0, wstrzym.się – 0), przyjęli 
do realizacji uchwałę nr XXXIII/250/2009 w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 
Miejscowości Świniotop w Gminie Wyszków . 
 
15) Następnie P. E. Ryszawa przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu 
Odnowy Miejscowości Kamieńczyk w Gminie Wyszków. Poinformowała, Ŝe Plan Odnowy 
Kamieńczyka mieści się w ramach tego samego działania, co plan Odnowy w m. Świniotop.          
Wniosek na odnowę Kamieńczyka dotyczy m.in.: zagospodarowania terenu w centrum 
miejscowości na cele rekreacyjne, budowy ścieŜek rowerowych, szlaków pieszych, konnych 
oraz wodnych, stworzenie przeprawy promowej na rzece Bug. 

      P. Biernacki przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 
Środków Zewnętrznych. 
P. Kamiński poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 
P. Łysik poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Oświaty i Spraw                                                                    
Społecznych. 
P. Pękul uwaŜa, Ŝe dobrze, Ŝe Kamienczyk moŜe skorzystać z takiej szansy, ale w pierwszej 
kolejności gmina powinna zająć się budową kanalizacji na tym terenie, gdyŜ jej brak, z góry  
skazuje Kamieńczyk na ograniczone  moŜliwości dalszego rozwoju. 
Burmistrz – G. Nowosielski zauwaŜył, Ŝe to rada przyjmowała kluczowe, strategiczne 
projekty, które będą realizowane na terenie gminy i niestety budowa kanalizacji                             
w Kamieńczyku nie była brana pod uwagę. UwaŜa, Ŝe w pierwszej kolejności naleŜy 
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wybudować wodociąg, potem zaś zająć się kanalizacją na tym terenie. Sądzi, Ŝe problem 
kanalizacji moŜna rozwiązać w inny sposób, np. poprzez budowanie przydomowych 
oczyszczalni. Gmina nie uzyska środków z zewnątrz na ten cel, natomiast sama nie jest                  
w stanie sfinansować tego zdania.  
P. Curuł podziękował P. Ewie Ryszawa oraz pracownikom urzędu, mieszkańcom i wszystkim, 
którzy pomagali przy tworzeniu tego programu. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyŜszej uchwały. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18, przeciw – 0, wstrzym.się – 0), przyjęli 
do realizacji uchwałę nr XXXIII/251/2009 w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 
Miejscowości Kamieńczyk w Gminie Wyszków . 

 
16) P. Skarbnik – Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie 
przystąpienia Gminy Wyszków do projektów kluczowych realizowanych przez Samorząd 
Województwa Mazowieckiego w ramach PRO WM 2007 – 2013. Poinformował, Ŝe 
projekty realizowane w ramach tego programu dotyczą: „ Przyspieszenia wzrostu 
konkurencyjności woj. Mazowieckiego, przez budowanie społeczeństwa informacyjnego i 
gospodarki opartej na wiedzy poprzez stworzenie zintegrowanych baz wiedzy o Mazowszu” 
oraz „Rozwoju elektronicznej administracji w samorządach woj. Mazowieckiego”. Celami 
programu m.in. są: promocja gospodarcza Gminy, wsparcie procesu przekształcenia do 
standardowej postaci elektronicznej rejestrów publicznych, poprawa funkcjonowania jednostek 
samorządu Gminy, optymalizacja kosztów utrzymania tych jednostek oraz usprawnienie 
obsługi obywateli i przedsiębiorców.  
P. Biernacki poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Finansów                                                
i Gospodarki. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 
Środków Zewnętrznych. 
P. Kamiński poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyŜszej uchwały. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 17, przeciw – 0, wstrzym.się – 0), przyjęli 
do realizacji uchwałę nr XXXIII/252/2009 w sprawie przystąpienia Gminy Wyszków do 
projektów kluczowych realizowanych przez Samorząd Województwa Mazowieckiego                      
w ramach PRO WM 2007 – 2013. 
 
17) Następnie P. Skarbnik omówił projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie Gminy           
na 2009 r.  Poinformował, Ŝe planowane są m.in. następujące zmiany:  

• W rozdz.: Drogi publiczne powiatowe: dotacja celowa z powiatu na letnie 
utrzymanie dróg powiatowych +81.000 zł;  

• W rozdz.: Część oświatowa subwencji ogólnej dla jedn. samorządu terytorialnego: 
subwencje ogólne z budŜetu państwa +508.787 zł; 

• W rozdz.: Ośrodki Pomocy Społecznej: dotacje rozwojowe(na projekt unijny 
„Szansa dla kobiet”)+278.079 zł; 

• W Rozdz.: pozostała działalność: refundacja z Urzędu Pracy na prace społecznie-
uŜyteczne + 68.000 zł. 

• W rozdz.: drogi publiczne gminne: Modernizacja drogi w Leszczydole Nowinach                 
– 200.000 zł; 

• W rozdz.: rozlicz. z tyt. poręczeń i gwarancji udzielonych przez Skarb Państwa: 
wypłaty z tytułu gwarancji i poręczeń – 544.897 zł; 

• W dziale: Oświata i Wychowanie: szkoły podst., gimnazja, dowoŜenie uczniów do 
szkół – 495.787 zł; 
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• W dziale: Pomoc społeczna: realizacja programu unijnego „Szansa dla kobiet”                       
– 295.703 zł; 

• W dziale: Gospodarka komunalna i ochrona środowiska: odnowa centrum 
Kamieńczyka -500.000 zł; 

• W dziale: Kultura fizyczna i sport: Budowa boiska przy gimnazjum nr 2 w ramach 
„Orlik 2012”  - 40.000 zł. 

W wyniku dokonanych zmian, deficyt budŜetu ulegnie zwiększeniu o kwotę 1.222.221 zł. 
      P. Biernacki przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 
Środków Zewnętrznych. 
P. Kamiński przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 
P. Pękul spytał na co ma być przeznaczona kwota 200.000 zł , znajdująca się przy pozycji 
„Modernizacja drogi gminnej w Leszczydole Nowinach (ul. Szkolna)”. 
P. Skarbnik poinformował, Ŝe  inwestycja ta nie została zakończona w ubiegłym roku i są             
to pieniądze niewykorzystane, przeniesione na ten rok w celu dokończenia inwestycji. 
P. Pękul uwaŜa, Ŝe modernizacja ulicy Szkolnej, budzi wiele zastrzeŜeń. Droga jest 
podniesiona na środku, znajdują się na niej garby i nierówności. NaleŜy tego dopilnować                
i wyegzekwować doprowadzenie jej do naleŜytego stanu. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe zna sprawę. Usterki i zastrzeŜenia co do 
jakości wykonania były zgłaszane, dlatego teŜ w ubiegłym roku, droga ta nie została odebrana 
i pieniądze nie zostały przekazane. Końcowa realizacja tej inwestycji została przesunięta na 
rok bieŜący. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyŜszej uchwały. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 17, przeciw – 0, wstrzym.się – 1), przyjęli 
do realizacji uchwałę nr XXXIII/253/2009 w sprawie zmian w budŜecie Gminy na 2009 r.  
 
Ad. 9. 
P. Curuł spytał, czy jest moŜliwość, aby sołtysi otrzymywali projekty uchwał, które związane 
są z ich sołectwami. 
Burmisztrz – P. G. Nowosielski odpowiedział, Ŝe jeŜeli będzie taka moŜliwość, 
zainteresowani sołtysi otrzymają takie materiały. 
 

       Ad. 10 
O godz. 14³º uznając porządek obrad XXXIII Sesji Rady Miejskiej za wyczerpany, 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej dokonał zamknięcia obrad. 
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